

after. It would be a *quasi* waiving of the constitutional right of the Senate. He would be quite satisfied, however, with the assurance of the Minister of Marine and Fisheries that these papers would be laid on the table.

Hon. Mr. Mitchell had no hesitation in giving the assurance. The motion of the honourable member (**Hon. Mr. Letellier de St Just**) could stand over for the present.

Hon. Mr. Campbell said that the papers would appear in the Sessional Papers, after the reference to the Joint Committee on Printing.

The notice of motion was allowed to stand.

COMMITTEES

Hon. Mr. Campbell moved, and **Hon. Mr. Mitchell** seconded, that the following be the Standing Committees of the Senate for the present session:

That the **Hon. Messrs. Aikins, Allan, Archibald, Botsford, Bourinot, Dever, Dickson, Duchesnay, Ferrier, Flint, Guevremont, Hazen, Letellier de St Just, McDonald, Northup, Olivier, Perry, Sanborn, Steeves** and the mover be appointed a Committee on Standing Orders and Private Bills, with power to examine and enquire into all such matters and things as may be referred to the said Committee, to report from time to time their observations and opinions thereon, and to send for persons, papers and records.

That the **Hon. Messrs. Archibald, Benson, Bill, Bureau, Chapais, Churchill, Ferrier, Foster, Hamilton (Kingston), Kenny, McDonald, McMaster, Macpherson, Malhiot, Mitchell, Robertson, Ryan, Simpson, Skead, Smith, Tessier, Wark, Wilmot** and **Wilson** be appointed a Committee on Banking, Commerce and Railways, for the present session, to whom shall be referred all Bills on these subjects.

That the **Hon. Messrs. Armand, Benson, Botsford, Burnham, Christie, Dickey, Dickson, Duchesnay, Dumouchel, Hamilton (Inkerman), Letellier de St Just, McClelan, McDonald, Macpherson, Macfarlane, Miller, Mills, Mitchell, Ryan, Seymour, Shaw** and **Tessier**, be appointed a Committee to examine and report upon the Contingent Accounts of the Senate for the present session.

That the **Hon. Messrs. Aikins, Bureau, Burnham, Dumouchel, Ferguson, Holmes, Locke, Olivier, Reesor, Sanborn, Simpson** and **Skead**, be appointed a Committee to superintend the Printing of this House during the present Session and to act with the Committee of the House of Commons as a Joint Committee on the subject of Printing.

dent. Ce serait une quasi-dérogation au droit constitutionnel du Sénat. Cependant, il sera assez satisfait d'avoir l'assurance du ministre de la Marine et des Pêcheries que ces documents seront déposés sur le bureau.

L'honorable M. Mitchell n'a pas hésité à en donner l'assurance. La motion de l'honorable membre (**M. Letellier de St Just**) peut être réservée pour le moment.

L'honorable M. Campbell déclare que les documents feront partie des documents parlementaires, à la suite de la référence au comité mixte des impressions.

L'avis de motion est réservé.

COMITÉS

L'honorable M. Campbell propose et **l'honorable M. Mitchell** appuie la motion selon laquelle les comités suivants soient les comités permanents de la présente session:

Que les honorables messieurs **Aikins, Allan, Archibald, Botsford, Bourinot, Dever, Dickson, Duchesnay, Ferrier, Flint, Guévremont, Hazen, Letellier de St Just, Macdonald, Northup, Olivier, Perry, Sanborn, Steeves** et le proposant soient constitués en Comité du règlement et des bills privés, autorisés à étudier et à examiner toutes les affaires et questions qui lui seront renvoyées, à faire rapport occasionnellement de leurs observations et opinions sur la question, à assigner des témoins et à ordonner la production de documents et de dossiers.

Que les honorables messieurs **Archibald, Benson, Bill, Bureau, Chapais, Churchill, Ferrier, Foster, Hamilton (Kingston), Kenny, McDonald, McMaster, Macpherson, Malhiot, Mitchell, Robertson, Ryan, Simpson, Skead, Smith, Tessier, Wark, Wilmot** et **Wilson** soient constitués en Comité de la banque, du commerce et des chemins de fer pour la présente session, auquel seront renvoyés tous les projets de loi à cet égard.

Que les honorables messieurs **Armand, Benson, Botsford, Burnham, Christie, Dickey, Dickson, Duchesnay, Dumouchel, Hamilton (Inkerman), Letellier de St Just, McClelan, McDonald, Macpherson, Macfarlane, Miller, Mills, Mitchell, Ryan, Seymour, Shaw** et **Tessier** soient constitués en Comité chargé de vérifier les dépenses imprévues du Sénat pour la présente session et d'en faire rapport.

Que les honorables Messieurs **Aikins, Bureau, Burnham, Dumouchel, Ferguson, Holmes, Locke, Olivier, Reesor, Sanborn, Simpson** et **Skead** soient constitués en Comité chargé de la surveillance des travaux d'impression de cette Chambre au cours de la présente session et pour agir avec le Comité de la Cham-